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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. február 13-án 

               16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva    polgármester  

Miskolczi Ferenc      alpolgármester (16.25 órától) 

 

Béni Norbert   képviselő 

Dombi Norbert         képviselő  

Molnár Gyula László  képviselő 

Nagy Zsolt         képviselő 

Nagyné Szigeti Mária  képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda  jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója 

Kárász Lórántné Iskola gondnok 

Kömíves Judit  Iskolaigazgató 

Nagy Ottó   Pétkomm Kft. ügyvezetője 

Papp Alexandra  Gondozási Központ igazgatója 

Porogi Lajosné  Óvodavezető 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs 

   

(mindnyájan a 2. napirendi ponthoz)    

 

 

A jegyzőkönyvet Rózsás Tünde Tímea vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Alpolgármester urat várjuk, úton van. Napirend előtt senki nem kért szót. 

Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). A 

napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt. 

Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 
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Napirend:  

 

1.) Pétfürdő Nagyközség költségvetés-tervezete 2020. évre (18/2020.) 

2.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (19/2020.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérem, hogy a 2. napirendi pontot tárgyaljuk meg elsőként, 

mert az elfogadott határozatot meg kell küldenünk a tankerülethez. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

1.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (száma: 19/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés van-e az anyaggal kapcsolatban? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

25/2020.(II.27.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Veszprémi Tankerületi Központ igazgatója által 2020. január 20-án 

véleményezésre megküldött, a Pétfürdőn kötelező felvételt biztosító 

Horváth István Általános Iskola felvételi körzethatárának megállapítására 

vonatkozó tervezettel – amelyben a Horváth István Általános Iskola 

kötelező felvételi körzete Pétfürdő település közigazgatási területe – 

egyetért. 

 

Határidő a határozat megküldésére: 2020. február 15. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
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2.) Pétfürdő Nagyközség költségvetés-tervezete 2020. évre (száma: 18/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Amennyiben a tisztelt képviselők hozzájárulnak, azt a metódust 

folytatnánk, amit a bizottsági ülésen megkezdtünk. Tisztelettel köszöntöm vendégeinket, az 

intézményvezetőket. Javaslom, hogy kezdjük az óvodával. Aki ezt elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

 

16. Óvoda 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Óvoda 2020. évi javasolt működési költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2020. évi működési költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Óvoda 2020. évi működési költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a működéssel kapcsolatban van-e? Nem volt.  

Aki az óvoda működési költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal, meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

26/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

határozat mellékletét képező 16. számú részletező tábla alapján 

elfogadja az ÓVODA 2020. évi működési költségvetésének tervezetét 

110.211 ezer Ft bevétellel és 197.003 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 16. Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Horváth Éva polgármester: Felhalmozási tábla. A bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja az Óvoda 2020. évi beruházási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda 2020. évi felhalmozási kiadásait.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Óvoda 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, vélemény? Módosító javaslat? Nem volt.  

Aki az Óvoda felhalmozási kiadásaival egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

27/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Óvoda 

2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Ivókutak bekötése hálózatba 250 

Felújítás   

Udvari vízelvezető rendszer felújítása (feltárás, csere) 3.500 

Járda felújítása /23m2/ 1.000 

Lépcsőházak burkolatcsere 700 

Emeleti folyosók és előterek burkolatcsere 4.400 

Emeleti konyhák, szoc. Helyiségek burkolatcsere, vizes 

felújítás 2.000 

Összesen: 12.350 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolnám, hogy a Gondozási Központtal folytassuk a 

tárgyalást. Köszöntöm az intézményvezető asszonyt. Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 
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18. Gondozási Központ 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2020. évi működési költségeit. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú. 

szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2020. évi működési költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2020. évi működési költségeit. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, módosító javaslat? 

 

Dombi Norbert képviselő: A bizottsági ülésen felmerült egy kérdés, hogy az 55. oldalon a 

38. soron a működési célú előzetesen felszámított általános forgalmi adó megfelelő-e? Azt 

mondtátok utánanéztek, mert ez kiugróan nagy lett a tavalyi évhez képest. 

 

Horváth Éva polgármester: Most egységesen a 27 %-os áfát tettük az előzetesen 

felszámoltra, de sok esetben előfordul, hogy dologi kiadásoknál ÁFA mentes számla van, 

vagy fordított ÁFA van. A megvalósulás során csökken.  

 

Dombi Norbert képviselő: Miért? 

 

Horváth Éva polgármester: Ez a biztonságos. Nem tudjuk, hogy menet közben a számlák 

hogy jönnek majd be. Nem tudjuk előre kalkulálni, hogy valaki kisebb áfával számláz, ezért.  

További kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a Gondozási Központ működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

28/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 18. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

GONDOZÁSI KÖZPONT 2020. évi működési költségvetésének 

tervezetét 67.590 ezer Ft bevétellel és 147.380 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 18. "Gondozási Központ” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 
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Horváth Éva polgármester: Felhalmozási kiadások. A bizottságokat kérdezem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2020. évi beruházási költségeit. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, módosító javaslat? Nem volt. 

Aki a Gondozási Központ felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

29/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Gondozási 

Központ 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 1.000 

Bölcsőde ütéscsillapító járda 406 

2 db laptop (bölcsőde, védőnők) 400 

Felújítás  

Védőnők: ajtó és ablakcsere /8 db/ 1.800 

Összesen: 3.606 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolnám, hogy az Iskolával folytassuk a tárgyalását a 

költségvetés munkaanyagának. Köszöntöm az Igazgató Asszonyt. 

Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

 

 

 

 

15. Általános Iskola 



7 

 

 

Horváth Éva polgármester: Az Iskola működtetésből, a gyermekétkeztetés, a napközis tábor 

hozzánk tartozik. Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Iskola 2020. évi javasolt működési költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola 2020. évi működési költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Iskola 2020. évi működési költségeit. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, módosító javaslat? 

 

Béni Norbert képviselő: A 29. soron szerepel 400 ezer forint. Ez lenne a festés? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

 

Béni Norbert képviselő: Ez részleges festés az étkezőkre? 

 

Horváth Éva polgármester: Az egyik épületben. 

 

Béni Norbert képviselő: A kettőt együtt nem lehet? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Majd jövőre. Egy év különbséggel készül el. 

 

Béni Norbert képviselő: Ez belefér a három évenkénti festésbe, hogy három évenként 

kötelező tisztasági festést csinálni? 

 

Horváth Éva polgármester: Mondjuk rá.  

 

Béni Norbert képviselő: Mondjuk rá, vagy belefér? 

 

Horváth Éva polgármester: Mire gondolsz, hogy belefér? 

 

Béni Norbert képviselő: Nem lépjük túl a három évet? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom, hogy mikor festettük a kis iskolát. Szerintem pont 

beleférünk. 

 

Kárász Lórántné iskolagondnok: 2016-ban a nagy iskolát és 2015-ben a Hősök tereit.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor túlléptük.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha egyben oldanánk meg? Minden ki lenne festve idén. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez idő és kapacitás kérdése. Lehet azt mondani, hogy fessük ki 

mind a kettőt, de nem biztos, hogy találsz olyan vállalkozót, aki felvállalja mindkettőt a 

nyárra. 
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Meg kellene próbálni. 

 

Béni Norbert képviselő: Javaslom, hogy emeljük meg az összeget. 

 

Molnár Gyula László képviselő: 1 millió forint elég a kettő festésre?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom, mert nem kértem árajánlatot. 

 

Béni Norbert képviselő: Emeljük meg 1 millió forintra. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy emeljük meg 1 millió forintra a 

karbantartás, kisjavítás és szolgáltatások sorát, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta Béni Norbert javaslatát, mely 

szerint a Képviselő-testület az Iskola karbantartás, kisjavítás és szolgáltatások sorát 

megemeli 1 millió forintra.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt.  

Aki az Iskola működési költségvetését ezzel a módosítással elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

30/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 15. számú részletező tábla alapján elfogadja Az 

ISKOLA- GYERMEKÉTKEZETÉS 2020. évi működési 

költségvetésének tervezetét 16.696 Ft bevétellel és 46.789 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "15. Iskola-Gyermekétkeztetés” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Iskola, felhalmozás. Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Iskola 2020. évi felhalmozási tábláját. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola felhalmozási kiadásait. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Iskola 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: Tornaterem felújítás? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem fogom továbbra sem javasolni. Csinálja meg a Tankerület. 

Nem a mi feladatunk. Az elmúlt öt évben 240 millió forintot költöttünk az iskolára, és négy 

éve nem a mienk az iskola. Amit tudok javasolni, hogy vállaljuk fel az akadálymentes bejárót. 

A 7.700 ezer forintos árajánlat számomra nem meggyőző, a tervet sem tudom elfogadni, nem 

is láttam. Nem értek vele egyet, hogy egy szigetelési problémát vakolatjavítással meg lehet 

oldani. Ha mi ezt felvállaljuk és ebből 20 millió forint lesz, akkor fogunk padlóra ülni. Ezt 

ebből a pénzből nem lehet kihozni, ha tisztességesen meg akarjuk csinálni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Javasolom, hogy legalább kezdjük el. Arról van szó, hogy a 

testnevelés terem vizesedik és penészesedik és a pétfürdői gyerekek ezt a levegőt szívják be. 

Az mindegy, hogy a Tankerület ebben hogyan lép. Úgy gondolom, hogy a gyerekek 

egészsége mindennél fontosabb. Kezdjük el felmérni, hogy hogyan lehetne megoldani. 

 

Horváth Éva polgármester: A Tankerületnek is ugyanilyen lelkiismereti kérdés kellene 

legyen a gyerekek egészsége, hogy a tornaterem penészedik. Nagyon sok mindent 

megcsináltunk az iskolában, megállítottuk a mozgását, felújítottuk az összes vizes blokkot, 

amikor már nem a mi üzemeltetésünkben és fenntartásunkban volt az intézmény. Ebben 

lépjen a Tankerület. Ezt képviselni kell a vezetésnek a Tankerület felé, hogy ilyen a helyzet. 

Ahogy a Tankerület az utolsó pillanatban megoldotta az attika fal megerősítését, holott abban 

mi is léptünk, aztán úgy gondoltuk, hogy nem nekünk megcsinálni és megcsinálta a 

Tankerület. Ezt is meg fogja csinálni, csak fel kell lépni. Nagyon jó ez a kiállás, mert ez a 

Tankerület dolga! Ez ebből az összegből nem jön ki, mert belső vakolattal szigetelési 

problémát nem lehet megoldani. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Mégis azt javasolnám, hogy rakjunk ide egy kis pénzt és 

nézessük meg szakértővel.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt elkezdheti a Tankerület is. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez évek óta penészesedik, nem most kezdett el. Úgy néz ki, 

hogy a Tankerület nem lépett. Mi képviselők arra tettünk esküt, hogy a pétfürdőiket és a péti 

gyerekeket is képviseljük. Javasolok 3 millió forintot. 

 

Horváth Éva polgármester: Mire? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szakértő mérje fel, hogy milyen megoldások lehetnek a 

penész megszüntetésére. 

 

 

16.25 órakor Miskolczi Ferenc alpolgármester megérkezett az ülésterembe. A képviselők 

létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 
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Horváth Éva polgármester: A Képviselő-testület az elmúlt 23 évben egyszer a szigetelési 

problémát a két fal mellett megoldotta a tornateremben. Iszonyú sok pénzt költöttünk rá. Egy 

fal maradt ki, onnan ázik most az épület. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem vitatom, hogy a Képviselő-testület mindent megtett és 

sokat költött az iskolára, de a penész helyzet még mindig nincs megoldva.  

 

Horváth Éva polgármester: Javaslod, hogy tegyünk oda 3 milliót és mi szakértessük a nem 

mi üzemeltetésünkben, fenntartásunkban lévő épületet?  

 

Molnár Gyula László képviselő: A mi épületünket és a mi gyerekeinket. Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta Molnár 

Gyula László képviselő javaslatát, mely szerint a Képviselő-testület az Iskola 

felhalmozásai közé a Berhidai út 54. tornaterem felújításra előirányoz 3 millió forintot.  

 

Horváth Éva polgármester: További javaslat? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Azt javasolnám, hogy az iskola vezetése ebben az ügyben 

vegye fel a kapcsolatot a Tankerülettel. Nyilván folyamatosan kapcsolatban vagytok, de ha 

többször kapnak ráutaló magatartással levelet, akkor talán lépnek és úgy döntenek, hogy 

megcsinálják. Lássák, hogy tényleg probléma. 

 

Kömíves Judit Iskolaigazgató: Tisztelt Polgármester Asszony, Tisztelt Képviselő-testület! 

Természetesen a Tankerületi Központ, aki a fenntartója ennek az iskolának, tud a 

problémáról. Többek között tegnap volt kint a műszaki osztály vezetője és az igazgató úr is 

tud erről. Már egy sikertelen pályázaton is túl vagyunk ennek kapcsán. Ez az én bűnöm, hogy 

a Képviselő-testülethez fordultam ebben az ügyben. Ugyanis én azt láttam az elmúlt évek 

alatt, hogy a település vezetősége szívén viselte az iskola sorsát és úgy gondoltam, és bízom 

benne, hogy ez a helyzet a jövőben sem fog változni. Az iskolában sok dolog van, amin 

javítani kellene. A Tankerülethez sok oldalas listám van, amivel fordulok és fogok is. Azt 

gondoltam, hogy a felújítandó dolgokhoz valamivel Önök is hozzá tudnak járulni. Önök 

tudják mekkora a keret, mennyivel tudnak az iskolához hozzájárulni, Önökre van bízva, de 

nekünk bármiféle segítség, felajánlás jól jönne, mert akkor a Tankerületnél más problémákat 

is meg tudnánk oldani.  

Az akadálymentesítésnek is lesznek olyan lépcsőfokai, ami a Tankerületre fog hárulni. Az 

udvaron a bejárónak a megoldása, ott akadálymentes parkoló kialakítása, az épületbe való 

bejutás, az ajtók átalakítása, emeletre való feljutás. Nem ragozom tovább. Az 

akadálymentesítésnek a jogszabályban számtalan előírt kötelessége van.  

Ezen kívül mindkét épületünkben rendkívüli módon az elmúlt 50-60-70 évben nagyon 

megkoptak, legömbölyödtek a lépcsőfokok, balesetveszélyesek. A csúszás mentesítésnek meg 

kell történnie. Számtalan teremben a parketta még menthető, fel kell csiszolni, a tanulói 

szekrényeket fel kell újítani. A szülők felé felelősséggel tartozunk. Nem szeretném a sort 

tovább folytatni. A fenntartó felé én természetesen még számtalan kérdéssel fordulok.  

Ez az én harciasságom, hogy Önökhöz is merészeltem fordulni. 

 



11 

 

Horváth Éva polgármester: A település vezetősége továbbra is a szívén viseli az iskola 

sorsát. Pont a legnagyobb tételt felajánlani a településnek, hogy csinálja meg ezekből a 

dolgokból, amiket felsoroltál, egy kicsit furcsának tartom. Megszavazta a testület, hogy 3 

millió forinttal indítsuk el. Egy beruházásnál nincs olyan, hogy hozzájárulok. Vagy 

megcsinálom, vagy nem. Nincs olyan, hogy a felét a Tankerület fizeti, a másik felét meg az 

önkormányzat. A legnagyobb tételt megpróbáltad ránk tenni, úgy látszik, hogy sikerrel. A 

Képviselő-testület megszavazta. Meg fogjuk keresni a szakértőt, hogy találjon rá megoldást. 

 

Kömíves Judit Iskolaigazgató: Nagyon szépen köszönjük az iskola nevében is.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Lenne még egy kérdésem. Ami anyagot mi is megkaptunk 

az akadálymentesítésre. Utána érkezett meg, hogy a jogi szabályok alapján az előzetes 

árajánlatból valószínűleg nem jön ki. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez az acél szerkezet kijön, mert erre ajánlatot kaptam. Ez az 

ajánlat korrekt volt. Amit meg kell nézni, hogy az acélszerkezet maga engedélyezett-e.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Elég lesz ez az 500 ezer forint? 

 

Horváth Éva polgármester: Addig ne emeljük, amíg nincs pontos ajánlat. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Utána lehet emelni? 

 

Horváth Éva polgármester: Utána behozom, és megnézzük, honnan lehet átcsoportosítani.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Köszönöm szépen. 

 

Horváth Éva polgármester: Nekem nem is a szerkezet problémás, bár a helyét nem tudom 

hol lesz, hanem a burkolat. Nem tudom, hogy akadálymentes bejárónál engedélyezett-e, de 

megnézzük. 

Aki az Iskola beruházási tábláját az előbbi módosítással elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

31/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Iskola 

2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Berhidai út 54. épület akadálymentesítés 500 

1 db laptop vásárlás 200 

Felújítás  

Garanciális visszatartás: Berhidai út 54. lépcső 251 

Garanciális visszatartás: előtető 190 

Garanciális visszatartás: ablakcsere 15 



12 

 

Garanciális visszatartás: kosárlabda pálya műanyag borítás 218 

Berhidai út 54. tornaterem felújítás 3.000 

Összesen: 4.674 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

17. Közösségi Ház és Könyvtár  

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm intézményvezető asszonyt. A bizottságokat 

kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és könyvtár 2020. évi működési költségeit. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 2020. évi működési 

költségvetését.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és könyvtár 2020. évi működési költségeit. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek azzal kapcsolatban kérdése?  Nem volt.  

Aki elfogadja a Közösségi Ház és Könyvtár működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

32/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 17. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

KÖZÖSSÉGI HÁZ ÉS KÖNYVTÁR 2020. évi működési 

költségvetésének tervezetét 8.822 ezer Ft bevétellel és 107.519 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 17. " Közösségi ház és Könyvtár” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 
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Horváth Éva polgármester: Beruházási tábla. Bizottságokat kérdezem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal, 

elfogadásra javasolja a Közösségi Ház felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár 2020. évi felhalmozási 

kiadásait a megszavazott módosításokkal.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal, 

elfogadásra javasolja a Közösségi Ház 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel kapcsolatban kérdés?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném javasolni, hogy a grafikai laptopot 

mindenképpen vegyük bele. A másik, hogy a hangszórókat is vegyük bele, hogy lehessen 

hangosítani. 

 

Horváth Éva polgármester: Benne van a javaslatban. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A fűtést mindenképpen meg kell csinálni az idén? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Megcsináltunk mindent a Közösségi Házban, akkor 

tegyünk már pontot a belső felújításra. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Elég lesz rá a pénz? 

 

Horváth Éva polgármester: Árazott költségvetés alapján készült. Meglátjuk. Utólag még 

kiveheti a Képviselő-testület, ha nem lesz pénz.  

Aki a Közösség Ház felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

33/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Közösségi Ház 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 540 

Stúdió hangszigetelés 2.000 

4 db akkumulátoros hangfal 920 

1 db grafikai szerkesztésre alkalmas laptop 350 

Felújítás  

Fűtés korszerűsítés: terv felülvizsgálat 500 

Fűtés korszerűsítés: kivitelezés 11.000 
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Fűtés korszerűsítés: műszaki ellenőrzés 500 

Összesen: 15.810 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

1. Polgármesteri Hivatal 

 

Horváth Éva polgármester: Rátérhetünk a sorrendre. Polgármesteri Hivatal következik. A 

bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja Polgármesteri Hivatal 2020. évi működési költségeit.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2020. évi működési 

költségvetését.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja Polgármesteri Hivatal 2020. évi működési költségeit.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a működéssel kapcsolatban? Nem volt.  

Aki a Polgármesteri Hivatal működési költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

34/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 1. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

POLGÁRMESTERI HIVATAL 2020. évi működési költségvetésének 

tervezetét 2.540 ezer Ft bevétellel és 193.957 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az 1. "Polgármesteri Hivatal” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

2. Állategészségügyi szolgálat 
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Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Állategészségügyi szolgálat költségeit. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Állategészségügyi Szolgálat működési költségvetését.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Állategészségügyi szolgálat 2020. évi költségvetését. 

   

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az Állategészségügyi szolgálat működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

35/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 2. számú részletező tábla alapján elfogadja az 

ÁLLATEGÉSZSÉGÜGYI SZOLGÁLAT 2020. évi működési 

költségvetésének tervezetét 40 ezer Ft bevétellel és 1.329 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "2. Állategészségügyi szolgálat” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az első oldalt, a bevételeket átugrottuk. Kérdésem van. 

Értem, csak egy kicsit optimistának találom az iparűzési adó mértékét. Ahogy tavaly 

probléma volt. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez nem optimista. A fizetett adó alapján ezt kell beírni. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mennyit javasolsz? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem tudom. A 2019-es várható 501,5 millió forint volt. 

  

Horváth Éva polgármester: A tavalyi adóbevallás alapján kivetett adó alapján számolja ki 

az adócsoport. Nem tudod máshogy csinálni.  
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem túl optimista? Nem fogunk belefutni évközben egy 

pofonba?  

 

Horváth Éva polgármester: Azt nem tudhatjuk, hogy a májusi elszámolásnál ki milyen 

visszatérítést igényel. Decemberben is szépen volt feltöltésünk, aztán májusban visszakérték. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ne csak egy évet nézz! Menj több évre vissza és már nem 

tűnik olyan borzasztónak. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A tendencia.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha megnézed az éveket, ez még nem tendencia.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Félve kérdezem. 

 

Horváth Éva polgármester: Arra gondolsz, hogy most mindenki az iparűzési adó 

módosításáról beszél. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az még a következő lesz, de attól még nem tudunk félni, 

mert tudjuk milyen formában lesz. Azért értetlenkedek, mert nem gondoljuk-e, hogy ez 

megint az álmunkhoz egy nagydarab párna? 

 

Horváth Éva polgármester: Bele kell rakni, ami ki van vetve.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem áll módunkban mást gondolni. Magadban 

gondolhatsz bármit, de ide ezt kell beírni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez a közgazdaság. 

 

Horváth Éva polgármester: Olyan már volt, hogy megvolt a számított érték és mi ráraktunk 

és be is jött. Most nem raktunk rá semmit, ez a számított érték. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Levonni sem szabad belőle? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem, mert azt kiveted. Amiről tudod, hogy kifizetnek 

márciusban, nem tudod letagadni, mert te vetetted ki. 

 

Dombi Norbert képviselő: 2021-ben meg visszafizetjük, ha nem jó a kivetés. Ennyi pénz 

bejön. Jövőre meg, ha túl sokat vetünk ki, akkor vissza kell adni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez volt a tavalyi probléma egy része. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem egészen.  

 

 

3. Közvilágítás 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a közvilágítás 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Közvilágítás működési költségvetését.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a közvilágítás 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a Közvilágítás működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

36/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

határozat mellékletét képező 3. számú részletező tábla alapján elfogadja 

a KÖZVILÁGÍTÁS 2020. évi működési költségvetésének tervezetét 0 

Ft bevétellel és 12.510 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "3. Közvilágítás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4. Köztemető üzemeltetés 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a köztemető üzemeltetés, fenntartás 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés működési költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a köztemető üzemeltetés, fenntartás 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a Köztemető üzemeltetés működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal, meghozta a következő határozatot: 

 



18 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

37/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 4. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

KÖZTEMETŐ 2020. évi működési költségvetésének tervezetét 2.000  

ezer Ft bevétellel és 12.806 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 4. Köztemető” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5. Nem veszélyes hulladékkezelés, köztisztaság 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 4. pontban (hóeltakarítás) a 7 millió forint helyett 6 

millió forint kerüljön beállításra. 

A Bizottság az előbbi módosítással 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a nem 

veszélyes hulladék, köztisztaság 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal 

nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek, hogy a dologi kiadások 4. sor hóeltakarítás 

költségét 7 millió forintról 6 millió forintra csökkentse. 

A Bizottság 2 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a 

Köztisztasági tevékenység működési költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Kisebbségi vélemény volt: A Bizottság 1 igen, 1 

nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra, hogy a hóeltakarítás során 7 

millió helyett 6,5 millió kerüljön beállításra. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a nem veszélyes hulladék, 

köztisztaság 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Egy módosító indítvány van az egyik bizottságtól, amit 

elfogadtak. Tisztelettel köszöntöm a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, és kérném, hogy foglaljon 

helyet, mert a hóeltakarítással kapcsolatban az ő véleményét is kikérném. Az én véleményem 

az, hogy nem szabad lecsökkenteni.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ha megnézzük az előző szezont, a mennyiségeit és a 

mostani egységárakat, amik ahhoz képest magasabbak, akkor csak az alvállalkozónak 

5.392.800,- Ft a nettó várható költsége. Ehhez hozzájön még a saját készenlétünk, a már 

megvásárolt szóróanyagok, és ha esik a hó, a munkadíj költsége. A 7 millió forintot tartom 

reálisnak. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Humán Bizottság ülésén azért javasoltam a 6 millió 

forintot, mert a tavalyi teljesítés 6.093 ezer forint volt. Tavaly sokkal több hó esett. Volt 

legalább 10 nap, amikor túrni kellett a havat. Az idén eltelt a tél kétharmada gyakorlatilag és 

marad még a november utolsó hete, meg a december. Ha eddig ilyen szépen teljesített a tél, 

túl nagy rálicitálásra már nem kell számítani. Ezért javasoltam a tavalyi szintet, hogy 6 millió 

forinton tartsuk meg a költségvetési tételt.  

 

Dombi Norbert képviselő: Igazgató úr meg tudja mondani, hogy idén eddig mennyiben volt 

a hóeltakarítás? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem csináltam rá kigyűjtést. Az idén a mostani 

idényből és a jövő decemberből fog állni. Nem tudjuk még milyen lesz az időjárás. Körülbelül 

a 6 millió forint most reálisnak látszik.  

Még egy dolog miatt, nemcsak az óvatosság miatt nem bánnám, ha a 6 millió helyett a 7 

millió maradna. Ez egy üzenet is a vállalkozóknak, akik akarnak, vagy nem akarnak vele 

foglalkozni. Ha mi nagyon akarunk spórolni, egyébként is szűkült az alvállalkozók száma, 

még kevesebben akarnak ezzel foglalkozni. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A vállalkozónak nem kell tudni, hogy mi mennyit 

állítottunk be a költségvetésbe.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem ennek, hanem bárkinek. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A tartalékban van elég pénz, azt is láthatja a vállalkozó, 

hogy van rá pénz rá, hogy megemeljük. Ez kicsit sánta.  

 

Horváth Éva polgármester: Elhangzott egy javaslat a Humán Bizottság részéről, hogy az 

egyéb szolgáltatások között a hóeltakarításra előirányzott 7 millió forintot 6 millió forintra 

csökkentsük le. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a 

Humán Bizottság javaslatát, mely szerint a Képviselő-testület a Nem veszélyes 

hulladékkezelés, köztisztaságnál a hóeltakarításra előirányzott 7 millió forintot 6 millió 

forintra lecsökkenti.  

 

Horváth Éva polgármester: Más módosítási javaslat? Nem volt.  

Aki ezzel a módosítással elfogadja a Köztisztasági tevékenység működési költségvetését, 

kérem, szavazzon! 

 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

38/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 5. számú részletező tábla alapján elfogadja a NEM 

VESZÉLYES HULLADÉK KEZELÉSE, KÖZTISZTASÁG 2020. évi 

működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 11.952 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "5. Nem veszélyes hulladékkezelés, köztisztaság” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

6. Zöldterület-kezelés 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal, 

elfogadásra javasolja a Zöldterület kezelés 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Zöldterület-kezelés működési költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal, ezzel a 

módosítással elfogadásra javasolja a Zöldterület-kezelés 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az igazgató úrhoz lenne egy kérdésem. Ha a múltkor jól 

értelmeztem, akkor növekedett a fizikai létszám, illetve megszavaztunk pénzt az egyik traktor 

rendbe tételére. Volt az egyik bizottsági ülésen egy kérdésem, hogy meg tudnánk-e esetleg 

nézni… (képviselő úr nem fejezte a mondatot). Azt jelenti, hogy van egy nagy traktorunk, két 

kistraktorunk és kisebb fűnyíró eszközeink, fűkaszáink. Ha találnánk 2-3 embert, aki tudná 

vezetni, akkor nem tudnánk mi ezt olcsóbban megoldani? Nagy összegről van szó, ami 

tendenciálisan növekszik. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ez a feladat az áprilisi testületi ülésre lett adva a 

számunkra. Valóban nem olcsó az a része, amit a vállalkozó végez. Ő akkor teszi oda magát, 

amikor igény van rá. Mi júniusban fullon futunk. Mi azt a létszámot akartuk maximalizálni, 

ugyanakkor november, decemberben – ha ilyen időjárás van – a jelenlegi létszám is sok. Nem 

biztos, hogyha nincs más tevékenység, akkor az a megoldás, ha a saját létszámmal teljes 

mértékben meg akarjuk oldani. Továbbra is azt mondom, hogy mindenképpen alvállalkozót 
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szükséges bevonni. Azt meg lehet nézni, hogy ugyanakkora területet adjunk-e ki neki vagy 

kevesebbet.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a feladat, amit kiadtunk ügyvezető úrnak, az áprilisi testületi 

ülés témája. Most a tavalyi tapasztalattal számoltunk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Olyan jellegű kérdésem lenne, hogy megnéztem a 

választás előtti előző Képviselő-testület utolsó ülésének a jegyzőkönyvét, amikor a jelenlévő 

képviselők 100 %-a, 5-en megszavazták, majdhogynem sürgősséggel, hogy az ügyvezető úr 

azonnali hatállyal októberben kösse meg a szerződést a 2020-as évre a parkgondozásra a 

vállalkozóval. Miért volt akkor annyira sürgős, miközben rá két hétre volt a választás és a fű 

többnyire márciusban kezd el nőni. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt félreérted. Nem mi kezdeményeztük, hanem az ügyvezető 

úr. Árajánlatokat kért be, és azért hozta a be a testület elé, mert neki ki volt adva, hogy 

alvállalkozóval kössön szerződést, hogy legyen ideje a tavalyi évben egy új árajánlatot 

bekérni, hogy az idei évnek neki tudjon menni. Nem mi sürgettük.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Novemberben mindenki szeme sarkába könny szökött, 

hogy úristen ez valami horror összeg lett.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt már szeptemberben is tudta mindenki a féléves 

beszámolókor. Ott volt mindenki előtt a féléves beszámoló, és fel is hívtuk a figyelmet, hogy 

a zöldterület kezelésre át kell csoportosítani máshonnan. Ez nem volt meglepetés, mindenki 

előtt ismert volt.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nekem azt kell bevinni a testült elé, ami 5 millió 

forint fölötti, mert nem írhatok alá 5 millió forint feletti szerződést. Ebben számtalan olyan 

dolog van, ami úgy néz ki, hogy gyorsan csinálok. 2021-es évre a távfűtéses beruházás 

tervezésével miért foglalkozok karácsony előtt? Azért rohanok előre, mert ahogy elhangzott, 

hogy odatesszük a pénzt a festésre, de nem biztos, hogy találunk hozzá festőt. Nem akarok 

olyan helyzetbe kerülni, hogy minden kész tervünk megvan, de nem tudjuk megcsináltatni. 

Ezért szaladok előre és próbálom a lehetséges vállalkozókat megkeresni és jelzem feléjük, 

hogy majd lesz ilyen megkeresés. Mindenben előre rohanok, és ez látszik a testület előtt. Ez 

pont egy ilyen időszakba esett, ez véletlen. Lehet, hogy várnom kellett volna még fél hónapot.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor november végén lett volna szerződés. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mind a két hozzászólásra szeretnék reagálni. Nem szabad párhuzamot 

vonni a dátumoknál, hogy éppen akkor választás volt. Ez teljesen véletlen egybeesés. Megint 

olyan ponthoz érkeztünk, hogy nincs új a nap alatt. Ez alatt sem. Évek óta probléma volt, és a 

korábbi Pétkomm igazgató is ezzel küzdött, hogy nem talált megfelelő munkaerőt a gépek 

üzemeltetésére, illetve parkgondozásra. A parkgondozás olyan volt, amilyen. Mondhatnám 

úgyis, hogy ő ebbe bukott bele, mert nem vette fel azt a fordulatszámot, amit a Képviselő-

testület folyamatosan mondott neki, hogy márpedig akkor máshogy oldja meg. A legutolsó 

pillanatban bevontuk az alvállalkozót, aki ellátta a feladatot. Tavaly már azok a visszajelzések 

jöttek, hogy igen, ez az a minőség, amit elvár mindenki. Az, hogy a szerződést miért ősszel 

köti, ezt is lezongoráztuk már párszor. Volt úgy, hogy tavasszal már nem lehetett vállalkozót 

találni arra, hogy az az évi munkát elvégezze. Arra ösztönöztük a Pétkomm igazgatóját annó, 
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hogy már ősszel kösse meg a szerzősét és keressen alvállalkozót arra, hogy a tavaszi 

munkáknál, amikor először nő a fű, akkor már ne kelljen ilyenekkel foglalkozni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem vitás, hogy a vállalkozó nagyon szép munkát végzett, 

viszont az előző évben 34 millióról indultunk és 57,5 millió forint lett. Most betervezünk 60 

millió forintot. 

 

Horváth Éva polgármester: Melyiket mondod? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A 6.1 sor. a 15. oldalon. Mi a garancia arra, hogy most 

betervezünk 60,5 millió forintot és nem lesz belőle 80? Ekkora összegeknél el tudom 

képzelni, hogy nincs több vállalkozó, akit meg lehet kérdezni, de lehet, hogy szeretnék látni 

több ajánlatot. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Négy darab ajánlat érkezett be a megkeresésre. A 

másik, hogy beleférünk-e a 60 millióba? Amikor megköttetett annó a szerződés, nem 

közbeszerzéssel, hanem meghívással. Kényesen figyeltünk arra, hogy a fűnyírás látványa és 

az ár szinkronban legyen, és ne menjünk el a közbeszerzési határig. Garancia van arra, hogy a 

60 millióba bele fogunk férni. Egyrészt, hogy meg van kötve a szerződés, a géppark fel van 

tuningolva, ami meg nincs, arra aláírt rendelés van. Több napsütés és eső, mint tavaly volt, 

kizárt. Kétszerese volt a zöldhulladék, mint egy évvel korábban. Semmi okát nem látom, hogy 

a 60 millióba ne férjünk bele. A hóeltakarítást sokkal aggályosabbnak látom.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt a sort nézed Gyula, 4.2. zöldterületkezelés, 

parkgondozás. Az eredeti előirányzat 20 millió forint volt. Ez az előző évek által van 

meghatározva, és a módosítottban van a duplája. Közben volt egy új helyzet, ami megnövelte 

a költségeket. Most nem lesz új helyzet, csak, amit tavaly már létrehoztunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Még egyet tudomásul kell venni, hogy itt nem csak az 

alvállalkozó igénybevétele van, hanem zöldhulladék kezelés is van, ami óriási pénz. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Mindenhol tudjuk, hogy ahol alvállalkozót igénybe 

veszünk, ott a Pétkomm még rárak 8 %-ot.  

 

Horváth Éva polgármester: Erre nem rak rá. Nem, mert a zöldterület kezelés a Pétkomm 

feladata. Ezt ő csinálja, hogy alvállalkozóval vagy nem, az mindegy. A hóeltakarításra igen, 

mert azt egy időben mi rendeltük meg, de átadtuk a bonyolítását és a megszervezését a 

Pétkommnak. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Amikor először érdeklődtem erről a szerződésről, akkor azt 

a tájékoztatást kaptam, hogy 2 éves szerződés van, és óriási baj lenne, ha felmondanánk. 

Most, hogy végre megkaptam a szerződést és elolvastam, látom, hogy havonta előre meg van 

beszélve, rugalmas ez a dolog, csak ne nagyon szálljon el az összeg.  

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat? Nem volt.  

Aki elfogadja a Zöldterület-kezelés költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

39/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 6. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

ZÖLDTERÜLET-KEZELÉS 2020. évi működési költségvetésének 

tervezetét 0 Ft bevétellel és 60.554 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "6. Zöldterület-kezelés” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

7. Községgazdálkodás 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás működési költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a Községgazdálkodás működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

40/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 7. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

KÖZSÉGGAZDÁLKODÁS 2020. évi működési költségvetésének 

tervezetét 5.340 ezer Ft bevétellel és 26.686 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "7. Községgazdálkodás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

8. Park, Fürdő, Strand és Tó üzemeltetés 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a Park, fürdő, strand és tó üzemeltetés 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a Park, Fürdő, Strand és Tó üzemeltetés működési költségvetését.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Park, fürdő, strand és tó üzemeltetés 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

Aki egyetért a Strand és Tó üzemeltetés működési költségvetésével, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

41/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 8. számú részletező tábla alapján elfogadja a PARK, 

FÜRDŐ, STRAND ÉS TÓ ÜZEMELTETÉS 2020. évi működési 

költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 6.132 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 8. Strand és tó üzemeltetés” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

9. Sportlétesítmények működtetése és fejlesztése 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság az előbbi módosítással 1 igen, 2 nem 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a Sportlétesítmények 

működtetése és fejlesztése 2020. évi költségvetését. 
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a Sportlétesítmények működtetése és fejlesztése működési 

költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Sportlétesítmények működtetése és fejlesztése 2020. évi 

költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.   

Aki egyetért a Sportlétesítmények működtetése és fejlesztése működési költségvetésével a 

megszavazott módosításokkal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

42/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 9. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

SPORTLÉTESÍTMÉNYEK MŰKÖDTETÉSE ÉS FEJLESZTÉSE 2020. 

évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 2.641 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "9. Sportlétesítmények működtetése és fejlesztése” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10. Utak, hidak 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak üzemeltetése 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Utak, hidak működési költségvetését.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak üzemeltetése 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az Utak, Hidak működtetésére vonatkozó költségvetést, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

43/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 10. számú részletező tábla alapján elfogadja az 

UTAK, HIDAK ÜZEMELTETÉSE 2020. évi működési 

költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 11.049 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 10. Utak, hidak” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

11. Vízellátás, Felszíni vízelvezetés, Ivóvíz és Szennyvíz 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal, 

elfogadásra javasolja a Vízellátás, felszíni vízelvezetés, ivóvíz és szennyvíz 2020. évi 

költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés működési költségvetését.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal, 

elfogadásra javasolja a Vízellátás, felszíni vízelvezetés, ivóvíz és szennyvíz 2020. évi 

üzemeltetési költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a Felszíni vízelvezetés költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

44/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 11. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

VÍZELLÁTÁS, FELSZÍNI VÍZELVEZETÉS, IVÓVÍZ ÉS 

SZENNYVÍZ 2019. évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft 

bevétellel és 3.786 ezer Ft kiadással. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "11. Vízellátás, Felszíni vízelvezetés, Ivóvíz és Szennyvíz” részletező 

tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

12. Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás (Orvosi Rendelő) 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás (Orvosi rendelő) 2020. 

évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő működési költségvetését.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás (Orvosi rendelő) 2020. 

évi költségvetését.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az Orvosi Rendelő működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

45/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 12. számú részletező tábla alapján elfogadja az 

ÖNKORMÁNYZATI VAGYONNAL VALÓ GAZDÁLKODÁS 

(ORVOSI RENDELŐ) 2020. évi működési költségvetésének tervezetét 

1.270 Ft bevétellel és 3.366 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "12. Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás (Orvosi Rendelő)” 

részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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13. Háziorvosi alapellátás 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen egyhangú szavazattal 

elfogadás javasolja a háziorvosi alapellátás 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Háziorvosi alapellátás működési költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a háziorvosi alapellátás 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Módosító javaslat? Nem volt.  

Aki elfogadja a Háziorvosi alapellátás működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

46/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 13. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

HÁZIORVOSI ALAPELLÁTÁS 2020. évi működési költségvetésének 

tervezetét 17.612 Ft bevétellel és 20.691 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "13. Háziorvosi alapellátás” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

14. Szakfeladatra nem sorolható feladatok 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 2020. évi 

költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja Szakfeladatra nem sorolható feladatok működési 

költségvetését.   
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 2020. évi 

költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Egy észrevételem lenne a 10. ponthoz, a 35. oldalon. A 

reprezentációra 564 ezer forint ment el és 1 millió forintot állítottunk be. Nem elég oda 700 

ezer forint? 

 

Horváth Éva polgármester: Mindig beállítjuk az 1 milliót, de spórolok, nem szoktam 

elkölteni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Javaslom a 700 ezer forintot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a reprezentációra 700 ezer forint 

legyen beállítva, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett elfogadta Molnár Gyula 

László képviselő javaslatát, mely szerint a Képviselő-testület a Szakfeladatra nem 

sorolható feladatoknál a reprezentációra előirányzott 1 millió forint helyett 700 ezer 

forintot irányoz elő. 

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt.  

Aki ezzel a módosítással a Szakfeladatra nem sorolható feladatok költségvetését elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

47/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 14. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

SZAKFELADATRA NEM SOROLHATÓ FELADATOK 2020. évi 

működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 112.818 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "14. Szakfeladatra nem sorolható feladatok” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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II. Átadott pénzeszközök 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök költségvetését a 

megszavazott módosítással.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Kisebbségi vélemény: A civil szervezetek 

támogatásánál az előirányzott 15 millió forint helyett 16,5 millió forint legyen. Ezt a Bizottság 

1 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett nem támogatta.  

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök 

2020. évi költségvetését. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Javaslom, hogy maradjon az eredeti összeg, 17 millió 

forint.  

 

Horváth Éva polgármester: Az eredeti javaslat 15 millió forint. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Én a 17 millió forintot javasolom. 

 

Horváth Éva polgármester: Te a tavalyit javaslod, hogy a 15 millió helyett 17 millió forint 

legyen. Más javaslat? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Én a kettő között 16,5 millió forintot javasolok, ami a 

Pénzügyi Bizottság ülésén nem ment át. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy 17 millió forint legyen a civil 

szervezetek támogatására elkülönítve, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 2 igen, 3 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

48/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Molnár Gyula László képviselő javaslatát, mely szerint az 

átadott pénzeszközök civil szervezetek támogatási előirányzata 15 millió 

forint helyett 17 millió forint legyen.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy 16,5 millió forint legyen a civil 

szervezetek támogatására elkülönítve, kérem, szavazzon!  
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A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta Nagyné 

Szigeti Mária képviselő javaslatát, mely szerint a Képviselő-testület az Átadott 

pénzeszközök költségvetésében a civil szervezetek támogatására 16,5 millió forintot 

irányozzon elő. 

 

Horváth Éva polgármester: Más módosító javaslat? Nem volt.  

Aki ezzel a módosítással az Átadott pénzeszközök 2020. évi költségvetését elfogadja, kérem, 

szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

49/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező „II. Átadott pénzeszközök 2020. évi költségvetése” 

részletező tábla alapján az ÁTADOTT PÉNZESZKÖZÖK költségvetési 

tervezetét 63.225 ezer Ft kiadással elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "II. Átadott pénzeszközök” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

III. Szociálpolitikai juttatások  

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 2020. évi költségvetését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat? Nem volt.  

Aki elfogadja a Szociálpolitikai juttatások 2020. évi költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

50/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező „III. Szociálpolitikai juttatások 2020. évi 

költségvetése” részletező tábla alapján a SZOCIÁLPOLITIKAI 

JUTTATÁSOK költségvetési tervezetét 0 Ft bevétellel és 46.903 ezer Ft 

kiadással elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "III. Szociálpolitikai juttatások Önkormányzat” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

V. Felhalmozási kiadások 

 

5. Polgármesteri Hivatal 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságokat kérdezem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal, elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadásait. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Vélemény? Módosító javaslat? Nem volt. 

Aki a Polgármesteri Hivatal felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

51/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatal 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  
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 Beruházás ezer Ft 

 Kisértékű tárgyi eszközök 800 

 Klíma (régi épület szerver) 330 

 4 db asztali számítógép  1.120 

 1 db 21-es monitor 60 

 Összesen: 2.310 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

6. Temető 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a Temető 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Temető 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat, kérdés? Nem volt.  

Aki a Temető felhalmozási kiadásaival egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

52/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Temető 

2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszköz 500 

Temetőkapu tervezés 500 

Temetőkapu kivitelezés 1.500 

30 db sírkeszon 3.700 

Vízvételi hely 800 

Szóróparcella tervezés, engedélyezés 1.500 

Garancia visszatartás 250 

Összesen: 8.750 
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Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

7. Községgazdálkodás 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 7.3 soron szereplő térfigyelő kamera rendszer 

bővítése 5 millió forint kerüljön ki a költségvetésből.  

A Bizottság a módosítással 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

Községgazdálkodás 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Felhalmozási kiadások 7.3 pontban a térfigyelő 

kamerarendszer bővítés 5 millió forint kerüljön ki a költségvetésből. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 

Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait a módosítással. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a Községgazdálkodás 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Más módosító javaslat? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A garázstelep tervezést csak akkor tudom megszavazni, ha 

folytatjuk a garázssorokat. 

 

Horváth Éva polgármester: A rendezési tervünk szerint tudunk haladni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Semmi gond. Ott van infrastruktúra, minden rendelkezésre 

áll.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem áll ott semmi rendelkezésre, nem a mi területünk. Ha 

folytatólagosan csináljuk, a rendezési terv szerint a mi területünkön is megosztott telken lenne 

már az új garázssor.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A jelenlegi garázssor végén van áram, van út, van víz. 

 

Horváth Éva polgármester: Terület nincs. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A másik terület a miénk? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Szavazzunk soronként. Más javaslat van? Nem volt.  

Aki egyetért a kisértékű tárgyi eszközökkel 300 ezer Ft összegben, kérem, szavazzon!  
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a rendezési tervvel, ami feladattal terhelt 656 ezer 

Ft összegben, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Szavazás előtt volna a véleményem a térfigyelő kamera rendszer 

bővítésére. Semmiképpen sem javasolnám, hogy ne tegyünk be semmit. Azt el tudom 

fogadni, hogy sokalják a képviselők, de ha folytatólagosan gondolkodunk, és felülvizsgálva, 

javítva a rendszert, akkor ez remek alkalom arra, hogy valamekkora összeget betegyünk. 3 

millió forintot javasolok.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Zsolt megértem a logikádat, viszont úgy, hogy én még nem 

láttam, hogy hogyan működik ez a térfigyelő kamerarendszer, így nem tudok ebben dönteni.  

 

Horváth Éva polgármester: Javaslat volt, hogy vegyük ki a térfigyelő kamerarendszert. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 3 nem szavazattal elfogadta a Humán Bizottság és 

Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a Felhalmozási kiadásoknál lévő 

térfigyelő kamerarendszer bővítés 5 millió forintja kerüljön ki a költségvetésből. 

 

Horváth Éva polgármester: Garázstelep tervezés, engedélyezés 2 millió forint. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta a 

javaslatot. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Szavazzunk újra, mert tévedtem. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a 2 millió forintos garázstelep engedélyezéssel, 

kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

53/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el az előterjesztői javaslatot, mely szerint a Községgazdálkodás 

2020. évi felhalmozási kiadásai között a garázstelep engedélyezésre 2 

millió forint előirányzat szerepeljen. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Liszt Ferenc u. 29. önkormányzati lakás konyhabútorra 

beállított 350 ezer forinttal aki egyetért, kérem, szavazzon!  
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A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Községgazdálkodás költségvetését a 

megszavazott módosításokkal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

54/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Községgazdálkodás 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Rendezési terv 656 

Liszt Ferenc u. 29. önkormányzati lakás 

konyhabútor 350 

Összesen: 1.306 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: A Gyulát szeretném megkérdezni, hogy mit értesz az alatt, hogy nem 

láttad működni a rendszert? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szerintem teljesen normális dolog az, hogy mint új 

képviselő semmilyen információval nem rendelkezünk a kamerarendszerről. Annak idején 

külső tag voltam a Humán Bizottságban, kaptam beszámolókat havonta, az idén még nem 

kaptunk egyáltalán. Feltételezéseim vannak. Hogy hozzak úgy döntést, hogy nem tudom mi 

az igazság. Úgy gondolom, hogy legalább egyszer látnom kellene, hogy arról dönteni tudjak.  

 

Horváth Éva polgármester: Mit akarsz látni? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Úgy gondolod, hogy nem működik a rendszer? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Gondolhatom így is, meg úgy is. Egyikről sem vagyok 

meggyőzve.  

 

Horváth Éva polgármester: Gyula mit akarsz látni? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Hogy működik a rendszer és képet mutat egyáltalán.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mutat képet a rendszer.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem láttam. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egyébként, amikor ezt megbeszéltük, mondtam, hogy 

minden további nélkül láthatjátok. Arra várok, hogy befáradjatok és egyeztessünk időpontot. 

Nem fáradtatok be.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem kaptam meghívást erre. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem hívok meg senkit sem. Ti kértétek. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Van rá jogi lehetőség, de kérned kell. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nehogy már így add elő. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egyetlenegy dolgot kértem, hogyha lehet délutánra 

próbáljuk meg egyeztetni. Ehhez képest egyikőtök sem jött oda, hogy akkor beszéljük meg, 

hogy mikor legyen. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kicsit furcsa magatartásnak tartom, hogy egy képviselő 

azért nem szavaz meg valamit, mert azt mondja, hogy nem tud róla semmit. Olyan képviselő, 

aki a Humán Bizottság tagja volt az előző ciklusban. A másik az, hogyha képviselő vagyok, 

akkor nem kidobom az egészet, hanem helyzetbe hozom magam, tájékozódom. Van rá 

módod, hogy információkat kérj és tájékozódjál. Ez a magatartás, hogy nem szavazom meg, 

mert nem tudok róla semmit, ne haragudj nem igazán képviselői magatartás. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nagyon szépen hangzott ez a mártír beszéded kedves 

alpolgármester úr.  

 

Horváth Éva polgármester: Szeretném, hogyha a stílust kicsit visszafognád.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az a stílus is olyan volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De olyan volt. Úgy állított be, mint aki nem látja el 

rendesen a… Pont úgy látom el rendesen, ha arról szavazok, amiről tudok valamit.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tudjál róla, pont ez volt a kérdés.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha nem láthatok valamit, akkor arról nem tudok. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem is nagyon nézegetheted. Van kép, van kép. Többet nem 

nézheted.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Látnom kell, hogy van-e kép. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mindentől függetlenül, hogy azt mondtam, hogy semmi 

akadálya, hogy megnézzétek, hogy van kép, a kép élességet is fogjátok látni. Ti ott ülni és 
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vizsgálni a kamera képét, nem ülhettek, nem vizsgálhatjátok. Tényleg csak látvány szinten 

fogjátok látni. A Képviselő-testület, aki annak idején megszavazta, hogy legyen kamera, úgy 

szavazta meg, hogy előtte volt egy terv, tudta, hogy hova kerülnek ki a kandeláberek, hova 

lesznek felrakva a kamerák és nem látták, hogy hogy működik. A műszaki átadás után volt 

egy bejárás és akkor megnézhették. Azóta is csak azt látják, és azt tudják elolvasni, amit 

leírtunk. Egyetlenegy dologban igazatok van, hogy valóban nyár óta nem voltak beszámolók. 

Nyáron a szabadságok, karbantartások miatt elmaradt, utána a választás miatt nem került rá 

sor és utána elfelejtődött, mert nem ez volt a legfontosabb az eddigi hónapokban. A február 

27-i ülésre már kértem a közterület felügyelőket, hogy októberig visszamenőleg ugyanazokat 

a tájékoztatókat állítsák össze.  

Pont tőled nem gondolnám, hogy túl etikus volt, hogy ezt mondod. Ha a másik két képviselő 

mondta volna, hogy soha ilyen anyagot sem látott, az oké. Egyébként meg azt mondom, hogy 

mivel a testületi ülés anyaga nyilvános és minden testületi ülés anyaga mindig fent van a 

honlapon, ott is lehet tájékozódni. 

 

Horváth Éva polgármester: Vitát lezárom. 

 

 

8. Felszíni vízelvezetés 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés felhalmozási kiadásait.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a Felszíni vízelvezetés 2020. évi felhalmozási kiadását elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

55/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Felszíni 

vízelvezetés 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Vízkár elhárítási terv 1.000 

Összesen: 1.000 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  
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Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

 

9. Tó 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 1 nem szavazattal, 3 tartózkodás 

mellett nem javasolja elfogadásra a Tó 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási kiadásait.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Tó 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Itt is darabonként szavaztatok.  

Aki a kisértékű tárgyi eszközt 500 ezer forinttal elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Fitneszpark gumi aljzat felújítása 750 ezer forint. Aki ezt 

elfogadja, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: 4 db csónakra ajánlatunk van, így jött ki az 1.300 ezer forint. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyben a Tó felhalmozási kiadását elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

56/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tó 2020. 

évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

4 db csónak 1.300 

Felújítás  

Fitneszpark gumialjzat felújítása 750 
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Összesen: 2.550 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

10. Strand 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 nem szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett nem javasolja elfogadásra a Strand 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen, 2 nem szavazattal, 

1 tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a Strand felhalmozási kiadásait.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Strand 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mivel a bizottságokban meglehetősen ellentmondásos 

vélemények alakultak ki. Úgy tudom a legtöbb nem és elutasítás azért született, mert a 

tervezésnek az összegét nem tudják elfogadni a képviselők. Innentől kezdve én azt kérem, 

hogy ennél az egy pontnál név szerinti szavazás legyen… mindegyiknél legyen, ugyanis itt 

szerződéses kötelezettség van erre vonatkozólag. A Képviselő-testület megbízott egy tervezőt, 

rögzítve volt az ár, elkészült a terv, innentől kezdve a polgári jogi törvények szerint az 

elvégzett munkát ki kell fizetni. Lehet ezzel nem egyetérteni, vagy egyetérteni. Ha valaki úgy 

gondolja, hogy nem teszi be a költségvetésbe ezt az összeget, akkor törvénysértést követ el és 

név szerint vállaljuk be ennek a következményeit. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Megnéztem ezt a szerződést. Mivel a teljesítés megtörtént, 

én is úgy gondolom, hogy ki kell fizetni. Viszont javasolnám, mivel úgy néz ki, hogy a 

strandra annyi pénzünk nem lesz, hogy rövid határidőn belül megvalósítsuk, hogy ezt az 

összeget még fizessük ki, illetve a kisebb engedélyezéseket, amik azért kellenek, hogy 

fenntartsuk azt az állapotot, hogyha pályázat van esetleg, akkor ne maradjunk le. Annál többet 

ne.  

 

Horváth Éva polgármester: Ebben a költségvetésben csak azok vannak benne, ami el van 

indítva. 

 

Dombi Norbert képviselő: Fogom vállalni a véleményemet, sőt elmondom előre, hogy 

nemmel fogok szavazni, mert a szerződést is eleve nemmel nem támogattam. Nem értettem 

vele egyet akkor sem, nem fogom megszavazni. 

 

Horváth Éva polgármester: Én azért nem értem, mert demokrácia van és a többségi döntést 

tudomásul kell venni annak is, aki nem szavazta meg és kisebbségben maradt. Abban a 
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döntésben megfogalmazott feladatokat fel kell vállalni annak is, aki annak idején nem 

támogatta a döntést.  

Dombi Norbert képviselő: Ez nem igaz.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez így van. Az országgyűlésben egy frakció nem szavazza meg 

az egyik törvényt, akkor azok nem tartják be azt a törvényt? 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez nem törvény. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez egy szerződés, aminek kötelezettségei vannak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Polgári jogi törvény. 

 

Béni Norbert képviselő: Az összeggel volt gondunk, de hiányos információ alapján. A 

polgármester asszony megadta a választ, hogy kész van minden, innentől kezdve fizetni kell. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Én is csatlakoznék ehhez, hogy amikor 

elbizonytalanodtunk és a bizottságokban visszaléptünk és azt mondtuk, hogy nem, és kértük 

az információt a polgármester asszonytól, jegyző asszonytól, azonnal megkaptuk. 

Személyesen bemehettünk, eligazítást kaptunk. Tiszta víz legyen a pohárban. Eddig ez történt 

meg, viszont azért lógnak ezek az összegek, mert amíg az utolsó vízjogi létesítési engedély 

nem jön meg, és jogerőre nem emelkedik, ez egy visszatartott pénz, ami megvolt tavaly is. 

Nem a mostaniból kell elővételezni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottsági ülésen nem volt elég meggyőző? Elmondta 

ott is polgármester asszony. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen, de utána olvastam én is és pontonkénti felvilágosítást 

kaptam, ami kellett ahhoz, hogy most már ebben a dologban tisztán lássak. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az új képviselőkre vonatkozóan azt gondolom, hogy nem 

tehetnek arról, hogy ilyen helyzetbe kerültek és részükről az a tisztességes hozzáállás, hogyha 

ezt megszavazzák. Abban is biztosak lehetünk, hogy ez a 15-16 millió forint teljesen 

felesleges pénzkidobás lesz. Én nem fogom megszavazni. Annál is inkább, mert elkészülőben 

van ez a terv. 16 millió forint megint és szerintem ebben a ciklusban egy milliárd forintunk 

nem lesz, hacsak nem akarja a Képviselő-testület többsége hitel felvételébe lavírozni a 

település szekerét. Amit szintén nem fogok támogatni.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Arra vissza tudsz még emlékezni Norbi, hogy annak 

idején miért nem szavaztad meg? 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem értettem egyet a koncepcióval, hogy nyári strandot fogunk 

építeni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Te egy télies, fedett strandot akartál, ami ennek 

körülbelül a duplája lett volna. Nem tudom hogy gondoltad, hogyha ezt nem tudjuk 

megvalósítani, akkor azt hogy tudtuk volna.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ez az érem egyik oldala. Én azt szerettem volna kérni, hogy ilyen 

koncepció alapján kezdjünk el dolgozni. Nyilván drágább, amiben igazat adok. Azt 
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javasoltam ezzel együtt, hogy kezdjünk el gyűjtögetni rá. Volt olyan év, amikor volt rá fél 

milliárdunk, aztán el lett pacsálva. 

 

Horváth Éva polgármester: Várpalota pacsálta el tőlünk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az egy másik történet.  

 

Horváth Éva polgármester: Ne menjünk ebbe bele.  

 

Dombi Norbert képviselő: Csak a Ferinek szeretnék válaszolni. Azt javasoltam, hogy legyen 

egész évben üzemeltethető strand és kezdjünk el rá gyűjtögetni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Sokkal több működési költséget csináltál volna. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez részletkérdés. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt szerettem volna, hogy lássa mindenki mi lett volna az 

a koncepció, ami miatt ezt nem szavaztad meg annak idején. Most azért nem szavazod meg, 

mert nem télies üzemeltetésűre szavaztunk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor azért nem szavaztam meg, most meg azért, mert akkor sem 

értettem vele egyet.  

 

Horváth Éva polgármester: Vita lezárva.  

Név szerinti szavazással, aki egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Strand felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző felolvassa a neveket. 

 

Béni Norbert képviselő: Igen. 

Dombi Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Igen. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

57/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Strand 

2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Természetvédelmi, környezetvédelmi, vízvédelmi 

tanulmányok 1.000 

Talajfeltárások 1.600 

Tervezés 15.685 

Engedélyezés (illetékek) 600 

Engedélyezés bonyolítás 762 

Összesen: 19.647 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

17.32 órakor szünet. 

17.44 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 7 fő, a 

Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

11. Parkfenntartás 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Parkfenntartás 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Parkfenntartás 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a Parkfenntartás felhalmozási kiadását elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

58/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Parkfenntartás 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Játszótéri eszközök 2.000 

Összesen: 2.500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

12. Utak, hidak 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az utak, hidak 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Utak, hidak felhalmozási kiadásait.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az utak, hidak 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Módosító javaslat? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az Újmandulás utca járdájával mi a helyzet? Az még nem 

készült el. Szinte mindenhol van járda. 

 

Horváth Éva polgármester: Tavaly megterveztettük, a terv készen van. Ha úgy gondolja a 

testület belerakhatjuk, de horribilis összeg lesz. Ott jogi problémák is felvetődhetnek, mert a 

tervezés során derült ki, hogy ott telekhatár rendezésre lenne szükség. Nem ott van a kerítés, 

ahol a telekhatár. Vannak olyan szakaszok, ahol a járdát nem is nagyon lehet megcsinálni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem gonoszságból nem épül az a járda. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Van egy olyan terv, amin lehetne tovább menni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nyilván fejből nem tudod, hogy milyen összegre rúgna? 
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Horváth Éva polgármester: Nem kértem beárazott költségvetést, mert amíg a Képviselő-

testület nem dönt úgy, addig a tervező nem fogja beárazni. Én most nem raktam bele, mert 

nagyon nagy költsége lenne, hosszú az az utca. 

 

Dombi Norbert képviselő: A telekhatár rendezés érint minket?  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy, hogy rábeszélni a tulajdonost, hogy tegye a kerítését 

telekhatáron belül.  

 

Dombi Norbert képviselő: A mi területünkre lóg rá a kerítés? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt a lépést tegyük meg, mert különben sose lesz járda ott. 

 

Horváth Éva polgármester: Tavaly amikor felvetettem az Újmandulás utcában a járdaépítést 

és a tervezést, akkor az építést rögtön kihúzta a Képviselő-testület mondván, hogy oda nem 

kell. Annak is örültem, hogy a tervezést beleraktuk. Megnézzük hogyan lehet folytatni, de én 

semmiféleképpen nem költenék erre az idén.  

 

Béni Norbert képviselő: Annyit javasolnék, hogy a folytatáshoz valamit állítsunk be. 

 

Horváth Éva polgármester: Nekünk nem kell, nincs vele dolgunk. 

Aki az Utak, hidak költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

59/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Utak, 

hidak 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Garanciális visszatartás járda építés (Bánya u. - Kaposi 

víztározó) 183 

Garanciális visszatartás (Ifjúság útja - Temető utca) 629 

Garanciális visszatartás (2014. előtti) 214 

Iskola út- Berhidai út áteresz tervezés, engedélyezés 390 

Iskola út- Berhidai út áteresz kivitelezés 4.000 

Felújítás  

Gar. visszat.: járda (Újmandulás, Klapka, Kazinczy, 

Kosztolányi) 1.681 

Nyárfa köz tervezés, engedélyezés 128 

Nyárfa köz tervezés, engedélyezés 500 

Összesen: 8.025 
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Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

13. Közvilágítás  

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal, 

elfogadásra javasolja a Közvilágítás 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási kiadásait.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közvilágítás 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném jelezni, hogy a Kaposi tónál nem nagyon van 

közvilágítás, de oszlop van. Oda kellene csinálni közvilágítást. Illetve a Bánk bán utcában 

hiányzik. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ami most a Tiborc utca eleje lett. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez lesz a bővítés. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Arra elég lesz 1 millió forint? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Be kell adni az igényeket és megnézzük, hogy mennyi.  

 

Béni Norbert képviselő: Még a Liszt Ferenc utca 1 előtti parkolónál is van ilyen probléma. 

 

Horváth Éva polgármester: Most ne a problémákat vessük fel. Be van állítva egy keret.  

 

Béni Norbert képviselő: Emeljük a keretünk valamennyit? 

 

Horváth Éva polgármester: Én nem emelném a keretet, ebben megállnék. 

 

Molnár Gyula László képviselő: 2 millió forint. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha van egy oszlop, akkor csak testet kell feltenni. Milyen 

költséggel jár? 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt az E.ON adja meg, mert az övé a hálózat.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérem, hogy gondoljuk meg. Nem kell itt Champs-

Élysées-i szintű kivilágítást csinálni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Jó, de aki orra esik, mert az utca nincs kivilágítva... 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Óvatosan kezeljük ezt. Azért, mert valaki elsóhajtotta 

magát a településen, hogy jaj nem tudom elolvasni az újságot a lámpa alatt, ne rohanjunk 

rögtön világítást bővíteni. Ahol sötét van, jogos. Majd akkor eldöntjük. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, ha bejön az igény. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A kérdésem arra vonatkozik, hogy ez konkrét lakossági 

megkeresés. A Tiborc utca elején, ami régen Bánk Bán utca volt, ott magánszemély csinált 

reflektort, hogy ne essen hasra, mert ott nincsen lámpa. Nem fogom megnevezni, hogy ki 

rakta fel a reflektort. Nyilván magukon akart segíteni, de nem biztos, hogy ez a megoldás. 

Rakjunk oda lámpát. 

 

Horváth Éva polgármester: Az igényt be kell adni és megnézzük. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A kérdés, hogy elég-e az 1 millió forint? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nézzük meg, ha kell emeljük.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt.  

Aki a Közvilágítás felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

60/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Közvilágítás 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Garanciális visszatartás (Ifjúság u. - Temető u.) 160 

Liszt F. u. 14. parkoló: 1 db. napelemes oszlop 496 

Közvilágítás bővítés 1.000 

Összesen: 1.656 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 
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14. Ivóvíz, szennyvíz 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra az ivóvíz, szennyvíz 2020. évi felhalmozási 

kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja az Ivóvíz, szennyvíz felhalmozási kiadásait.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Ivóvíz, szennyvíz 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az Ivóvíz, szennyvíz felhalmozási költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

61/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ivóvíz, 

szennyvíz 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kútbekötő vezeték kiváltása (GFT) 10.000 

Kút villamos energia kiváltás (GFT) 3.000 

Összesen: 13.000 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

15. Orvosi Rendelő 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi rendelő 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi Rendelő felhalmozási kiadásait. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi rendelő 2020. évi felhalmozási kiadásait. 
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az Orvosi rendelő felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

62/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Orvosi 

rendelő 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Felújítás  

Kültéri lapburkolat csere 1.500 

Gyermekorvosi rendelő:  

Kisértékű tárgyi eszközök 400 

Összesen: 2.400 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

16. Köztisztaság 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztisztaság 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen egyhangú 

szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy írjon levelet a Hulladékgazdálkodási 

konzorciumnak, melyben kéri, hogy a konzorcium keretein belül Pétfürdőn is létesüljön 

hulladékudvar. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási 

kiadásait.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztisztaság 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Módosítási javaslat? Nem volt.  

Aki egyetért a Köztisztaság felhalmozási táblájával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

63/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Köztisztaság 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Összesen: 500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy központi tájékoztató Veszprémben, ahol 

megemlítették, hogy lehetőséget van arra, hogy ahol hulladékudvar igény van, azt a település 

jelezze Veszprém felé. Erről szól a határozati javaslat, hogy a Képviselő-testület felkéri a 

polgármestert, hogy jelezze Veszprémbe, hogy hulladékudvart kíván létesíteni Pétfürdőn.  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

64/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Polgármestert, hogy keresse meg írásban a „VKSZ” Veszprémi 

Közüzemi Szolgáltató Zrt-t (8200 Veszprém, Házgyári út 1.), hogy az 

Észak-Balatoni Hulladékgazdálkodási Konzorcium keretein belül 

Pétfürdő hulladékudvart kíván létesíteni.  

 

 

17. Sporttelep 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 17.7 valamint a 17.8 sor kerüljön ki a 

költségvetésből. 

A Bizottság az előbbi módosítással 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

Sporttelep beruházási tábláját. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen, 3 nem szavazattal 

nem javasolja elfogadásra a Sporttelep felhalmozási kiadásait a megszavazott módosítással.   
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság, 2 igen, 2 nem szavazattal nem javasolja 

elfogadásra a Sporttelep 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nekem is lenne módostó javaslatom. Ha az aszfaltozást 

kivesszük, akkor legalább rakjunk be pénzt murvázásra. 

 

Horváth Éva polgármester: Az nem felhalmozás, az karbantartás. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Döntünk róla most, hogy legyen rá pénz. Az elnök úr 

jelezte, hogy a Szajnánál lévő kapuknál áll meg a pocsolya, arra is kellene berakni pénzt, 

hogy azt rendbe tegyék. 

 

Horváth Éva polgármester: Arra lett volna az út. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem mindegy, hogy 1,5 milliót teszünk be, vagy 28 millió 

forintot.  

 

Horváth Éva polgármester: 1,5 millióból egy pocsolyát, vagy építeni egy korrekt utat 28 

millióért. Azt hiszem az utóbbira dőlne el. Konkrét javaslatod? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Murvázásra rakjunk be 600 ezer forintot. 

 

Horváth Éva polgármester: Az nem ez a tábla. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor a végén. 

 

Horváth Éva polgármester: Azon már túl vagyunk. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Viszont erre a kapura rakjunk be pénzt. 

 

Horváth Éva polgármester: Az is karbantartás. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A bizottsági üléseken az derült ki, hogy a 28 millió forint volt az 

elrettentő nagyságrend. Polgármester asszony is próbálta mondani, hogy ez a 28 millió forint 

egy tavalyi pályázat költségvetéséből került ide, ami nem jelenti azt, hogy annyiba is kerülne. 

Jeleztem Béni elnök úrnak a Településfejlesztési Bizottság ülésen, amikor a Bizottság 

elutasította az egész táblát és nem is érkezett módosító javaslat, hogyha teljesen üresen 

hagyjuk ezt a sort, akkor még pályázatot sem tudunk kiírni. Azt javasolom, hogy legalább 15 

millió forintot hagyjunk benne, kiírnánk árajánlat kérést, és ha bejönnek, akkor döntünk róla, 

hogy egyáltalán foglalkozzunk-e vele vagy sem. 

 

Horváth Éva polgármester: Kevés a 15 millió. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Itt vannak a tervek. Erről is beszéltünk tegnap, hogy hány méter útról 

van szó, stb. Ez körülbelül 200 folyóméter út. 

 

Béni Norbert képviselő: Ami meg van tervezve, az lehet annyi.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az út majdnem 200, az van beárazva. És nem csak az útépítésről van 

szó, hanem folyóka bontásról, amik ott életveszélyesek. Fél méteres betonárok fedés nélkül 
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több méteren keresztül. A tekepálya melletti járda, amiből két tag meg van csinálva és utána 

hullámvasút az egész. Én javasolnám, hogy egy kicsit rendszerben gondolkodjunk, és 

mindenképpen hagyjunk benne pénzt, nem tudunk kiírni árajánlat kérést. Akkor még mindig 

mondhatjuk, hogy nem jött be olyan árajánlat, levesszük. De ha nem teszünk be, akkor az idén 

ki sem írhatjuk. Legalább azt lássuk, hogy mennyibe kerülne a kivitelezés. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez Pétfürdő utolsó útszakasza, ami még nincs 

megcsinálva. Péfürdőnek az útjai, járdái rendben vannak, mindenki megcsodálja, aki erre jár, 

hogy milyen rendezett a település. Ez az egy, ami a település szégyene. Elég sokan 

megfordulnak a sporttelepen. Teke versenyekre még Szegedről is jönnek. Ezzel találkoznak, 

hogy itt van a gyönyörűen rendben tartott település, de a sportpálya rendezetlen, csúnya, 

szégyellni való. Rendbe kell hozni mindenképpen. Pénzbe kerül. Én is soknak tartom a 28 

milliót. Biztos vagyok benne, hogy ennél kedvezőbb ajánlat is lesz majd. Minimum 20 millió 

forintot hagyjunk itt sporttelepi út kivitelezésére, 500 ezer forintot a műszaki ellenőrzésre és 

legalább indítsuk el a pályázat bekérést. Ha magas lesz, akkor még mindig mondhatjuk, hogy 

eredménytelen a pályáztatás. Ne mondjunk le róla. Rendbe kell tenni mindenképpen.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Amikor a belügyminisztériumi pályázat volt 2 éve, ott is volt egy 

általunk horribilisnek tartott pályázati összeg, huszon valahány millió, aztán a végén kiderült, 

hogy 11 millióból a fűtés korszerűsítéses témát meg lehetett oldani és utána még plusz 

feladatot bele tudtunk tenni. Feltételezem, hogy ez sem kerülne ennyi pénzbe. Ha nem 

hagyunk benne, akkor nem tudjuk kiírni. Az, hogy fásítások vannak kiírva, ezt is lehet tolni 

későbbre, nem kell most megcsinálni. A kapunál, amit a Gyula mondott, valóban ez van, hogy 

egy esőzéskor bokáig ér a víz. Oda folyik össze és nincs lefolyása semerre. 

 

Horváth Éva polgármester: Itt a vízelvezetés is nagy gond. Ezért bonyolult a terv. 

 

Dombi Norbert képviselő: A Feri mondta, hogy az utolsó útszakasz, ami nincs kész. 

Szerintem van még egy, ami nincs kész és talán fontosabb. A Kaposit elkerülő útszakasz, ami 

a Fincsi büfé előtt található. Ott sár, dagonya van, teljesen rendezetlen az a terület. Nem csak 

azért fontos, hogy jól nézzen ki, hanem mert aki autóval közlekedik, ott érezheti hónapról 

hónapra, hogy a Kaposi víztározó felett átvezető útban van egy bezuhanás. Lehet, hogy előbb-

utóbb ahhoz hozzá fognak nyúlni. Csak ott van lehetőségünk… 

 

Horváth Éva polgármester: Az a mi területünk? Az a Nitrogén területe. 

 

Dombi Norbert képviselő: Szerintem az a mienk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A kis utca előtti rész. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ráadásul oda egy árkot is kivájatott valaki és egy szalagkorlát is 

van. Ha bármiféle baleset van, vagy a híd olyan állapotba kerül, hogy felújítást kell csinálni, 

akkor azon az elkerülő úton sem tudna közlekedni senki. Ezért is mondtam azt, hogy most ne 

csináljuk meg a sporttelepi utat, mert ennél fontosabb, hogy azt a szakaszt csináljuk meg. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt miért nem mondtad az utak, hidaknál?  

 

Dombi Norbert képviselő: Most jutott eszembe.  
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Horváth Éva polgármester: Térjünk vissza az utak, hidakra? Mert én megszavaztatom, ha 

van konkrét javaslatod. 

 

Dombi Norbert képviselő: Javasolom, hogy ezt csináljuk meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor ugorjunk vissza.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha a fontossági sorrendet hozta fel Norbi érvként, úgy 

gondolom, hogy a sporttelep felé, a külvilág felé sokkal többen megfordulnak, ami a település 

arcát mutatja, mint a Fincsi büfé felé. Oda csak a helyiek mennek. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem a Fincsi büféről van szó, csak azért mondtam, hogy 

mindenki be tudja azonosítani. Az az út egy elkerülő út. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyenlőre olyan veszély nincs, hogy a híd 

megrottyanjon. 

 

Dombi Norbert képviselő: Szerintem van.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lyuk van a járdán. 

 

Horváth Éva polgármester: A hídnak semmi baja nincsen. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt innen nem tudjuk megállapítani, hogy van-e baja, vagy nincs. 

Azt gondolom, hogy az az út várat magára és inkább arra fordítsunk. Zsolt említette, hogy 

vannak pályázatok, lelátót kell építeni, mit tudom én milyen munkagépek fognak oda 

bemenni. Legyen készen először az.  

Abban se vagyok biztos, hogy a sporttelepet aszfaltozni kellene, hanem inkább térkövezni. Ez 

ízlés kérdése, de nem akarok vitát nyitni. Javaslom, hogy ezt az összeget ne fogadjuk el, és ha 

kikerül innen most, akkor térjünk vissza az utak, hidakhoz és tegyük be. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Név szerinti szavazást kérek a módosító indítványokra.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a név szerinti szavazással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást.  

 

Horváth Éva polgármester: Sporttelep 17.7 sorra 28 millió forint beállítva. Az első számú 

módosító javaslat az, hogy ez a 28 millió forint kerüljön ki. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

Dombi Norbert képviselő: Bocsánat a 17.8 sor is, mert együtt van a kettő. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Aki egyetért azzal, hogy a 17.7 és a 17.8 sor kerüljön ki a 

költségvetésből, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző felolvassa a neveket. 
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Béni Norbert képviselő: Igen. 

Dombi Norbert képviselő: Igen. 

Horváth Éva polgármester: Nem. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem. 

Molnár Gyula László képviselő: Igen. 

Nagy Zsolt képviselő: Nem. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 3 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Felsorolom a többi tételt és szavazunk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Soronként szavazzunk! 

 

Horváth Éva polgármester: Ki akarsz valamit venni? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem akarok mindent megszavazni.  

 

Horváth Éva polgármester: Tetőszigetelés 4.300 ezer Ft. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Villamos energia felújítás 800 ezer forint. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Régi wc elbontása 311 ezer forint. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.  

   

Horváth Éva polgármester: Tekepálya szociális hely szellőzése 150 ezer forint. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Eredményjelző elektromos betáppal 650 ezer forint. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyben elfogadja a Sporttelep felhalmozási tábláját, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

65/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Sporttelep 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Régi WC elbontása 311 

Tekepálya szochelyiségek szellőzése 150 

Eredményjelző elektromos betáppal 650 

Felújítás  

Tetőszigetelés 4.300 

Villamos energia hálózat felújítás tervezés 800 

Összesen: 6.211 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

18. Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 2020. évi 

felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 

felhalmozási kiadásait. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 2020. évi 

felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok felhalmozási tábláját elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

66/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok 2020. évi 

felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

MFP Óvodaudvar fejlesztés  

Kígyó 2 pódiummal 1.561 

Láncos egyensúlyozó 307 

Lengő alagút 619 

Kistraktor kocsikkal 505 

Fészekhinta csuklókkal 405 

Ellenőrzés 76 

Mezítlábas ösvény 464 

2 db ivókút 310 

Összesen: 4.247 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

19. Ingatlanvásárlás 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az ingatlanvásárlás 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja az Ingatlanvásárlás felhalmozási kiadásait.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az ingatlanvásárlás 2020. évi felhalmozási kiadásait. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Javaslom, hogy telek vásárlásra 5 millió forintot tegyünk 

be ezen felül. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Tudsz valami telket? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. A Vasút utcában. 
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Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy telekvásárlásra tegyünk be 5 millió 

forintot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az Ingatlanvásárlás felhalmozási tábláját ezzel a 

módosítással elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

67/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Ingatlanvásárlás 2020. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Lakásvásárlás 10.000 

Ingatlanvásárlás 5.000 

Összesen: 15.000 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Utak, hidak tárgyalására visszatér a Képviselő-testület  

 

Dombi Norbert képviselő: A felszabadult 28,5 millió forintból 20 milliót javasolok. 

 

Béni Norbert képviselő: Arra a darabra sok.  

 

Horváth Éva polgármester: Hogyne kellene. Meg kell terveztetni. Nem lehet utat építeni 

terv nélkül. Vízelvezetés kell, amit szintén meg kell terveztetni. Ahhoz vízjogi létesítés is kell.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Jobban el tudtam volna fogadni, hogyha bent marad 20 millió és a 

maradék 8-ból meg teszünk oda tervezésre.  

 

Dombi Norbert képviselő: Neked, de nekem nem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Minden, ami PMTE az nem. Nyilvánvaló.  

 

Dombi Norbert képviselő: Furcsa felfogás részedről.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Így látom. Nektek van furcsa felfogásotok, mert így 

viselkedtek.  
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Dombi Norbert képviselő: Nem így viselkedünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Mennyit tegyünk be terveztetésre? 

 

Dombi Norbert képviselő: 20 millió forintot javaslok tervezésre és megvalósításra.  

 

Horváth Éva polgármester: Abból nem fog kijönni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor lődözzek? Mondjál te. 

 

Horváth Éva polgármester: Külön tétel. Mennyi a tervezés és mennyi a megvalósítás. 

 

Dombi Norbert képviselő: 500 ezer forint a tervezés és 20 millió forint a kivitelezésre. 

Meglátjuk, hogy sok vagy kevés. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Név szerinti szavazást kérek. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a név szerinti szavazással egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Valahogy nevezzük el, hogy milyen út ez. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Berhidai út 10-12 előtti.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja, hogy a Berhidai út 10-12. elé út tervezésre 

irányozzunk elő 500 ezer forintot, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző felolvassa a neveket. 

 

Béni Norbert képviselő: Igen. 

Dombi Norbert képviselő: Igen. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Igen. 

Nagy Zsolt képviselő: Tartózkodom. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

68/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Utak, hidak 2020. évi felhalmozási kiadásit megemeli 

500 ezer forinttal a Berhidai út 10-12 előtti út tervezési feladataira. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja, hogy a Berhidai út 10-12. előtti út kivitelezésére 

állítsunk be 20 millió forintot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző felolvassa a neveket. 

 

Béni Norbert képviselő: Tartózkodom.  

Dombi Norbert képviselő: Igen. 

Horváth Éva polgármester: Nem. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem. 

Molnár Gyula László képviselő: Tartózkodom. 

Nagy Zsolt képviselő: Nem. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem. 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 4 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

69/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Dombi Norbert képviselő javaslatát, mely szerint az Utak, 

hidak 2020. évi felhalmozási kiadásait emelje meg 20.000 ezer forinttal,   

a Berhidai út 10-12. előtti út kivitelezésére.  

 

 

Molnár Gyula László képviselő: Legalább elindult valami. 

 

Horváth Éva polgármester: A másikra – amit mondasz Gyula – az lenne a javaslatom, hogy 

be van állítva a sporttelepre karbantartási keret, megnézzük és a fél éves beszámolónál én 

leszek az első, aki szól, hogy emeljük meg. 
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Bevétel 

 

Horváth Éva polgármester: Nézzük meg a munkaanyag bevételi oldalát. Az iparűzési adót 

tisztáztuk. A többivel kapcsolatban van észrevétel? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ami visszafizetés volt egy nagyobb összeg – több mint 300 

millió forint - az előző évben az ki lett fizetve, vagy parkol valahol az a pénz? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem része ennek a költségvetésnek. Az megvan. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Köszönöm szépen.  

 

 

IV. Tartalék 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságokat kérdezem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja elfogadásra a Céltartalék 2020. évi költségvetését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Céltartalék összegét.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a céltartalékok 2020. évi költségvetését. 

 

Horváth Éva polgármester: Most kérdezem a Zsuzsát, hogy mennyi általános tartalékunk 

lett? 

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: Az általános tartalék 58.299 ezer Ft.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor az általános tartalék 58.299 ezer Ft és 30.111. ezer forint 

a céltartalék. Aki egyben a 2020. évi költségvetés munkaanyagát, valamint a tartalékokat 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

70/2020.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármester által előterjesztett költségvetési munkaanyag és a 

Képviselő-testület által elfogadott módosítások alapján Pétfürdő 

Nagyközség Önkormányzata 2020. évi költségvetésének  

 

bevételi főösszegét 1.208.595 ezer Ft-ban,  

kiadási főösszegét  1.303.528 ezer Ft-ban,  
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a hiányt – melynek fedezete a várható 2019. évi 

költségvetési maradvány –    94.933 ezer Ft-ban állapítja 

meg. 

 

Az összes tartalékot 88.410 ezer Ft-ban állapítja meg, melyből az  

 

1.) Általános tartalék   58.299 ezer forint 

 

2.) Céltartalék 

a) Környezetvédelmi alap    3.111 ezer forint 

b) Lakóház energetikai program 15.000 ezer forint 

c) Parkoló, út tervezés, engedélyezés    7.000 ezer forint 

d) Civil szervezetek támogatása   5.000 ezer forint 

összesen:    30.111 ezer forint 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

18.30 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 


